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Opening 

De voorzitter opent de vergadering. Aanwezig de heren Jan Dirk Wolters en 
Nico Runia, de dames Annet Gregorowitsch, Anne Froukje Schotanus en 
Aly van der Veen. 

De directeur Ruben Grevers sluit zich om 11.00 uur bij de vergadering aan. 

Notulen. 

De notulen worden met enkele aanpassingen goedgekeurd. 

Ingekomen stukken. 

- Brief VVE Swanneblom, bestuur heeft kennis genomen van brief en 
deze zal worden beantwoord. 

- E-mail van dhr. Mulder, met de vraag om in het Parkblad een artikel te 
mogen schrijven over persoonlijke training. Besloten wordt de e -mail 
aan de redactie te sturen met de vraag of ze hier op willen reageren.  

Realisatie Whatsappgroepen. 

Wijkmanager van de gemeente zal behulpzaam zijn met het opstarten van 
de groepen. De manager zal in de komende weken aanwezig zijn bij de te 
houden koffie/thee groepen om de bewoners van de blokken te informeren. 
29 oktober a.s. wordt begonnen met het eerste bezoek aan de 
blokbijeenkomsten. Het bestuur zal in wisselende samenstelling hierbij 
aanwezig zijn.  Dinsdag 22 oktober, wordt een voorbereidende bijeenkomst 
(13.00 uur) gehouden met het bestuur en de wijkmanager. De 
whatsappbeheerder van de Swanneblom wordt hiervoor ook uitgenodigd.                  



Kerst-attentie huidige vrijwilligers.  

Akkoord. Er wordt een inventarisatie van de vrijwilligers gemaakt. (Actie 
Annet en Anne Froukje). 

Financieel overzicht VVB (derde kwartaal). 

Akkoord. 

Voortgang vergadering in aanwezigheid van de directeur. 

- Vrijwilligerspool. Hier leven een aantal ideeën over.  Vanuit de directie 
moet structuur komen. Binnenkort is er zorgoverleg en zal dit ook aan 
de orde worden gesteld. 

-  Kunstcommissie. Hier heeft zich nog niemand voor aangemeld. Er is 
een nieuw bouwbesluit van kracht, waarin de aankleding van o.a. 
appartementen is vastgelegd. De directeur zal samen met de 
Kunstcommissie en de brandweer, de appartementen inventariseren. 

- Gezamenlijke bewonersactiviteiten met Heerenwoud. Onder de 
bewoners is een enquête gehouden over eventuele behoefte aan 
zorgverlening. In november wordt hier vervolg aan gegeven. 

- Proef driewielerstalling. Deze is positief verlopen, de stalling is 
toegewezen. 
  

 Rondvraag. 

Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 

 

Maandag 4 november a.s. informele bijeenkomst met directie. 

 

 

 

 

 


